

PROFILE

Unpacking and maintenance

Anglais

User Guide

Your "Diamond Black" Profile loudspeaker benefits from a covering in acrylic. In addition to its exceptional visual qualities, it is particularly hard and resistant to scratches. Like all new finishes, it is nevertheless necessary to follow certain guidelines in order to maintain a high lustre and shine for many years.

Unpacking:

The loudspeaker, while boxed, is protected by a plastic film that contains solvents. Maximum hardness of the acrylic is obtained once the protective film is removed and the solvents are allowed to fully dry. This process can take up to one week depending on the climatic conditions, being temperature and air humidity.

Always use the included protective gloves during the unpacking.



Do not clean, rub, place an object on or apply a liquid to the finish during this period.

Maintenance:

A micro-fibre cloth is included with your Diamond Black loudspeaker. We strongly recommend that you not use any other fabrics to dust or clean your loudspeakers. This will guarantee the highest quality shine, without marks.

The micro-fibre cloth must always be used dry.

If the finish is marked or has a stain, use a soft water solution with a 1% neutral soap. Apply with a soft cloth or cotton.



Never use alcohol, solvents or a degreaser.

Never use dish soap (frequently contains alcohol).

Never use soaps that are not entirely neutral.

Never place an object on the loudspeaker.

Never use an abrasive cloth or objects to clean the loudspeaker.

In case of scratches:

In the unfortunate case of scratches, the acrylic surface can be polished with a product for specialized plastics. Contact your reseller for any additional information.



Focal-Jmlab® - BP 374 - 108, rue de l'Avenir - 42353 La Talaudière cedex - France - www.focal.com
Tel. (+33) 04 77 43 57 00 - Fax (+33) 04 77 43 57 04

Due to constant technological advances, Focal reserves its right to modify specifications without notice. Images may not conform exactly to specific product.

PROFILE

Déballage et entretien

Français

Conseils d'utilisation

Votre enceinte Profile "Diamond Black" utilise un revêtement en Acrylique. Outre ses qualités optiques exceptionnelles, ses caractéristiques de dureté et de résistance aux rayures sont très élevées. Comme tous les matériaux technologiques, il est nécessaire d'observer quelques règles pour maintenir un très haut niveau de brillance pendant de nombreuses années.

Déballage :

La protection de l'enceinte est assurée par un film plastique contenant des solvants. La dureté maximale de l'acrylique est obtenue après retrait du film de protection et séchage complet des solvants. Ce processus peut prendre jusqu'à une semaine selon les conditions de température et le taux d'humidité de l'air.

Utiliser toujours les gants de protection fournis lors du déballage.



Ne pas nettoyer, frotter, poser un objet ou projeter un liquide sur l'enceinte pendant cette période.

Entretien :

Un tissu microfibrés est fourni avec votre enceinte Profile Diamond Black.

Nous vous recommandons de ne pas utiliser d'autres tissus pour le dépoussiérage et le nettoyage de vos enceintes. Il garantit de retrouver un très haut niveau de brillance, sans trace.

Toujours utiliser le tissu microfibrés à sec. Si l'enceinte est tâchée, utilisez une solution d'eau pure avec 1% de savon neutre avec un chiffon doux ou de la ouate.



Ne jamais utiliser d'alcool, de solvants ou de produit dégraissant.

Ne pas utiliser de liquide vaisselle (présence d'alcool fréquent).

Ne pas utiliser de savons autres que neutres.

Ne jamais poser d'objet sur l'enceinte.

Ne jamais utiliser de tissus abrasifs ou des objets pour nettoyer l'enceinte.

En cas de rayures :

La surface acrylique peut être polishée avec un produit pour plastique adapté. Contacter votre revendeur pour toute information complémentaire.



Focal-Jmlab® - BP 374 - 108, rue de l'Avenir - 42353 La Talaudière cedex - France - www.focal.com
Tel. (+33) 04 77 43 57 00 - Fax (+33) 04 77 43 57 04

Dans un but d'évolution, Focal-Jmlab se réserve le droit de modifier les spécifications techniques de ses produits sans préavis. Images non contractuelles.